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Z informacji, które w ciągu ostatnich tygodni napływały do Ministerstwa Finansów wynikało, iż zarówno osoby fizyczne, jak i prawne posiadają 
niewykorzystane znaki opłaty skarbowej. Wicepremier, minister finansów prof. Zyta Gilowska oraz podsekretarz stanu Jacek Dominik, 
poinformowali, że wychodząc naprzeciw oczekiwaniom społecznym, podjęto decyzję o szybkiej nowelizacji ustawy o opłacie skarbowej, która 
przywróci możliwość zapłaty takimi znakami. 

Zgodnie z założeniami projektu, zapłata znakami opłaty skarbowej będzie możliwa do końca 2007 r. W związku z tym, że środki uzyskane ze 
sprzedaży znaków opłaty skarbowej przekazane zostały na rachunki właściwych gmin, nie będzie możliwości zwrotu zakupionych znaków. 

Wiceminister Jacek Dominik zaznaczył, że wobec ograniczonej w czasie możliwości wykorzystania znaków opłaty skarbowej nie przewiduje się 
druku nowych znaków i ich dystrybucji przez bank PKO BP SA.
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